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Datum Onderwerp

6 juni 2017 Jaarrekening programma 1

Raadsvragen PvdA m.b.t. Jaarrekening programma 1

Is er een verklaring voor het feit dat er ondanks invoering van Passend Onderwijs er nog geen afname 
van het aantal leerlingen in het leerlingenvervoer is? (pag. 17)

Namens de PvdA-fractie, de heer Beekhuizen
Commissie Inwoners 15 mei 2017

Het antwoord van het college is:

Het passend Onderwijs leidt niet per definitie tot een afname van het aantal leerlingen, die 
afhankelijk zijn van het leerlingenvervoer. In de verschillende regio’s in Nederland verschilt dit. 
De plaatsing van leerlingen op het speciaal onderwijs wordt mede bepaald door de verdeling van 
het onderwijs binnen een Samenwerkingsverband. Daarop heeft de gemeente maar zeer beperkte 
invloed.
 
In de gemeente Renkum leidt Passend Onderwijs niet tot een daling van het aantal leerlingen in het 
leerlingenvervoer.
 


